
ДЕТСКА ГРАДИНА ГР.ЧЕПЕЛАРЕ 

П Р О Т О К О Л       № 3 

Днес 20.01.2020г. се проведе заседание на Обществения съвет на ДГ 

гр.Чепеларе, като членове на Общ. съвет взеха участие в педагогически 

съвет на ДГ Чепеларе. Присъстваха Гергана Трифонова, Луиза Дишлиева, 

Ѝордана Карамитева, Таня Тодорова. Заседананието протече при следния 

дневен ред:  

1. Отчет на постъпилите дарения в ДГ Чепеларе през 2019г. 

2. Анализ на реализацията на бюджет 2019 г.; 

 

3. Запознаване с проекто-бюджета на 2020 г.; 

По точка първа от дневния ред отчет на постъпилите дариния през 

2019 г. направи  Юлияна Синапова, счетоводител  на детската градина 

както следва: 

 За група “Пеперуда” - килим, филтърна кана и иноксови 

чаши тип “канче”, като желанието на родителите е да се използват 

само за децата от тази група; 

 За група “Усмивка” - едноседмичен ски лагер за децата в 

к.к.Пампорово; 

 За трите бази - система за пречистване на вода от “Амер 

Спортс” ЕООД; 

 За счетоводството допълнителен компютър от 

Община Чепеларе и от Радка Кирова, в момента се използва този 

от Община Чепеларе, тъй като е с по-добри параметри; 

 За група “Калинка” - модулна секция и вилици от 

родителите, покривки за хранене от сем. Карамитеви и сем. 

Кузмови – като желанието на родителите е да се използват само от 

децата в групата. 

Книгата за дарения не се води от комисия, а само от счетоводителя 

на детската градина. Даренията са вписани своевременно и 

оформени документално. 

 

От началото на 2020 г. са дарени още:  

 Пресни картофи от Никола Учиков, който го прави 

ежегодно. 

  В група “Дъга” са дарени от родители - иноксови чаши 

  В  група “Усмивка” - килим,  



Направените през т.г. дарения предстои да бъдат регистрирани и 

документално оформени. 

 По т. Втора от дневния ред докладва Ю. Синапова: За 2019 година в 

бюджета са били заложени СБКО, прегледи и квалификации, но нищо от 

това не е изпълнено поради липса на държавно финансиране. 

Счетоводителят направи разяснение по принципите на финансиране на ДГ, 

а това  е  от: 

Държавна дейност, извършва се по  опредерени правила и  зависи от броя 

на децата и тяхната възраст, броят на персонала на ДГ, пълняемостта на 

групите. Средствата от държавна дейностотиват за осигуряване на 

работните заплати и осигуровки, финансира се изхранването на 

подготвителните групи, учебни материали за подготвителните групи. 

Дофинансиране, извършва се от Община Чепеларе - всичко, което не 

достига като осигуровки, заплати и др. се дофинансира от общината; 

Местна дейност - храна, отопление, командировки и т.н. 

За 2019 г. от държавната дейност не са достигнали 22 000 лв. и общината 

ги е дофинансирала. 

Общо неразплатени фактури за 2019 г.са на стойност 62 000 лв., като от 

тях  40 040 лв. са просрочени. Те са от м. септември и са предимно за храна, 

гориво и услуги. Като услуги това са за трудова медицина, в която се 

включват профилактични замервания, оценка на риска. 

 

По точка трета от дн.ред също докладва счетоводителя на ДГ. 

 

За 2020 г. са заложени новите работни заплати по КТД и осигуровките. 

Не са заложени средства за квалификация и медицински прегледи, поради 

липса на средства. 

Предстои на 21.01.2020 г. среща с кмета Боран Хаджиев и г-жа Веска 

Димитрова за бюджета на детската градина. Там предстои да се поставят 

изисквания за финансиране на неотложни нужди на ДГ като: 

1500 лв. - за компютри за бази “Радост” и “Здравец”; 

2000 лв. шкаф за съхранение на важна документация; 

2500 лв. робот за кухнята; 

600 лв. за диван. 

За поредна година не са заложени средства по СБКО и квалификация. По 

принцип и двата разхода трябва да се обезпечат от държавното 

финансиране, което обаче не достига. 

 

Директорът поясни, че не е изплатено диференцираното изплащане на 

педагозите за учебната 2018/2019 г., което по регламент трябваше вече да е 

изплатено, но поради запори на сметките на общината, отново ще бъдат 

изплатени със закъснение.  



От имуществата на затворената ДГ в с. Забърдо ще се получат 

безвъзмездно диван, печка, пералня, хладилник. Компютрите,които са били 

там  вече са в базите „Здравец“ и „Радост“. 

От РЗИ има нови изисквания и предписания за кухнята за отделно 

събиране на черупки от яйца и кокали, което е задължително и поставя 

необходимоостта от още средства.ссс 

От името на Обществения съвет на ДГ Й. Карамитева предложи  шкаф за 

съхранение на документацията да се поиска от фабриката за ски. Намалелия 

брой деца намалява и бюджета и това е тенденция в малкия град. Като се 

отчете и лошото финансово положение на община Чепеларе, финансирането 

на ДГ предстои да бъде трудно. 

Поздравления за младите колеги – детски учители в ДГ Чепеларе  и 

особено за работата с родителите. Поздравления също така за 

впечатляващия коледен базар. Препоръката на Обществения съвет е 

получените средства от базара да се отчетат стриктно пред родителите. Ако 

родителите са на ясно за какво точно са похарчени парите те ще помагат 

повече с пари и с конкретни ангажименти. 

Решения: 

1. Препоръчва на ръководството на ДГ Чепеларе даренията да се 

регистрират без отлагане при постъпване и от комисия, съобразно правилата 

за регистрация на даренията.  

2. Да се поощрява работата на учителите с родителите и се популяризират 

добри практики. Биха могли да послужат и като материал за квалификация 

и повишаване/получаване/защита на ПКС. 

3. По преценка на ръководството на ДГ да се сформира комисия по 

бюджет, която да координира и прецизира необходимостите на ДГ с 

възможностите на бюджета на ДГ и Община Чепеларе. 

 

 Протоколчик: 

Й.Карамитева…..П….. 

 

Гергана Трифонова……П…… 

Луиза Дишлиева……..П……. 

Таня Тодорова…..П……. 

 

 

 


